
Жозеп Борељ: Прихватање предлога "велике петорке", који представљен у Београду и Приштини, једини је начин да се изађе из кризе. Очекујемо озбиљну посвећеност обе стране да се у овај процес конструктивно укључе
понедељак, 23 јануар 2023 20:52

Шеф дипломатије Европске уније Жозеп Борељ изјавио је да је прихватање предлога
који су изасланици "велике петорке" представили у Београду и Приштини "једини начин
за прекидање циклуса криза на терену".

  

  

Борељ је после седнице Савета министара спољних послова ЕУ рекао да би постизање
напретка када је реч о новом предлогу донело значајне бољитке за обе стране.  

  

"Сматрам да је то једини начин да се прекине са циклусом криза којима смо сведоци у
последње време и да ће то значајно умањити ризике од нових тензија и ескалација.
Очекујемо озбиљну посвећеност и спремност да се у овај процес конструктивно укључе
обе стране како би овај предлог могао да напредује", поручио је Борељ.
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Он је додао да је обавестио министре за спољне послове земаља Европске уније о
резултатима разговора које су изаслници ЕУ, Париза, Берлина, Рима и Вашингтона
водили са председником Србије Александром Вучићем и премијером привремених
приштинских институција Аљбином Куртијем.

  

Министар спољних послова Ивица Дачић разговараће сутра са Жозепом Борељом у
Бриселу, саопштено је из његовог кабинета.

  

(РТС, Танјуг)
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